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Źródło kryzysu w kolejowych przewozach pasażerskich tkwi nie tylko w słabszej pozycji kolei w 
postrzeganiu przez polityków, ale w znacznej mierze również w źle dobranych instrumentach 
rozwiązywania problemów wewnątrz branży. Analiza doświadczeń minionego dwudziestolecia 
wskazuje, że spadek kolejowych przewozów pasażerskich i równoległy wzrost kosztów ich realizacji 
jest skutkiem nieskutecznych reform rynku przewozowego odziedziczonego po państwowej kolei. 
Koleje regionalne są doskonałym przykładem obszaru funkcjonowania państwa, w którym 
eliminacja mechanizmów konkurencji i koncentracja na krótkotrwałych efektach skutecznie blokuje 
przebudowę struktury rynku i uruchomienie potencjału przedsiębiorczości.  

 
 


